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Het zijn aparte tijden en dat gold ook voor 2024. Ondanks de niet nagekomen beloften van
de grote winnaars van de landelijke verkiezingen in 2023 en het lang uitbijven van een 
nieuw (rechts) kabinet leidde dat amper tot betere peilingen voor GroenLinks-PvdA. Wat 
wel plaatsvond is een groei van het aantal leden zowel landelijk als lokaal. Uit de 
telefonische kennismakingsgesprekken met de nieuwe leden bleek vaak dat dit gezien 
moest worden als steun voor een andere (landelijke) politiek. We zijn als afdeling gegroeid
van 162 naar 190 leden met groei in alle 3 gemeenten. Hopelijk zal in 2025 wel de 
doorbraak komen naar zetelgroei.

De samenwerking met de PvdA is in 2024 ook lokaal opgepakt. In alledrie gemeenten zijn 
op bestuurlijk niveau contacten gelegd. De vraag vanuit leden om ook lokaal een 
samenwerking aan te gaan met de lokale PvdA is concreet opgepakt. Via 
kennismakingsbijeenkomsten en gezamenlijke actviteiten maakten lokale leden van PvdA 
en GroenLinks kennis met elkaar. Dat leidde tot de vraag of we ook niet als een partij aan 
de gemeenteraadsverkiezingen in 2026 zouden moeten meedoen. Dat is een ingewikkeld 
proces. In de regelementen is daar een hele procedure voor nodig, omdat de beide 
politieke verenigingen nog gewoon bestaan. Voor 1 januari 2025 moest daarvoor 
duidelijkheid komen. Eerder hadden we al de ambitie vastgesteld om in alle drie 
gemeenten aan de verkiezingen mee te doen met een zelfstandig GroenLinks lijst. Nu 
werd hetu ook een vraag of dat niet gezamenlijk met de PvdA zou kunnen. De leden uit 
Montferland gaven aan het te vroeg te vinden om als afzonderlijke partij deel te nemen en 
de leden van de PvdA Montferland vonden het te vroeg om als een samengevoegde partij 
deel te nemen. In Doetinchem en Oude IJsselstreek gaven de leden aan mee te willen 
doen aan de verkiezingen en daarbij de voorkeur te hebben om dat in een 
samengevoegde lijst met de lokale PvdA te doen. Aangezien beide PvdA afdelingen daar 
ook voor kozen, is er bij de gemeenteraadsverkiezingen in 2026 dus een samengevoegde 
lijst van GroenLinks en PvdA in resectievelijk Doetinchem en Oude IJsselstreek.

We groeien in actieve leden en volgers (van 12 actieve en 5 volgers naar 16 actieve en 7 
volgers). Aan het einde van het jaar meldde Heleen van Duren zich als aspirant 
bestuurslid. Ze draait inmiddels mee en heeft aangegeven lid van het bestuur te willen 
worden. Dat is een welkome aanvulling! Er is veel werk te doen. De 
functioneringscommissie heeft de gespekken met de fractieleden gevoerd; door uitval was 
de fractie kwetsbaar en heeft er tussentijds ook tijdelijke vervanging plaatsgevonden. Arina
Greven is gestopt als DMM-er. Inmiddels is zij opgevolgd door Bram Bruggink.

Door middel van strategievergaderingen tweemaal per jaar met alle actieve leden zetten 
we de grote lijnen uit. Dat werkt goed. We proberen aandacht te besteden aan elkaar door
minimaal twee keer per jaar elkaar in een ontspannen sfeer te spreken. Dit jaar was dat in 
februari in de Anna Hoeve en in augustis in de tuin van Joost. Ook na de ALVs (in het 
voor- en najaar) is een moment van ontmoeten ingepland. De themacafé's zijn dit jaar niet 
goed van de grond gekomen. Wim en Hans wilden het stokje graag overdragen. In eerste 
instantie leek het logisch om in samenwerking met de PvdA en GL afdelingen in de 



Achterhoek themacafé's te organiseren. Dat bleek in het drukke najaar te hoog gegrepen. 
Inmiddels hebben Marcel en Lizette dit opgepakt op lokaal niveau. Er is nog steeds de 
ambitie om ook regionaal in de Achterhoek aan de slag te gaan met thema- of politeke 
café's.

Het werven van actieve leden heeft hoge prioriteit. Alle nieuwe leden in Doetinchem zijn 
het afgelopen jaar binnen 8 weken na aanmelding (of soms iets later) gebeld door een 
klein team van enthousiastelingen. Het wordt erg gewaardeerd. Als er mensen bij zijn die 
iets willen doen voor GroenLinks proberen we te kijken waar de belangstelling naar uit 
gaat.

Onze ambities om ook in contact te komen met een bredere (groen-rode) groep 
gelijkgezinden zijn nog niet gerealiseerd, omdat we daar gewoon niet aan toekomen.
 
Sommige goede voornemens lukken gelukkig wel. De ALV's worden afwisselend in een 
van de gemeenten gehouden. 

Zichtbaarheid is een belangrijk punt, zowel live als online. Met alle activiteiten die we als 
bestuur al organiseren is de communicatie naar buiten een beetje een ondergeschoven 
kindje. Het steeds laten zien wat we doen vraagt om meer aandacht dan we er aan 
konden geven. Communicatie en zichtbaarheid staat zowel op de agenda van de 
strategievergaderingen (januari en augustus) als de driehoeksoverleggen tussen 
fractievoorzitter, bestuursvoorzitter en DMMer die elk kwartaal gehouden worden.


